

Referat fra bestyrelsesmøde i afd. 42. den 22. oktober 2018.

Fremmødte: Jan, Ingolf, Arne, Ellen, Anika, Lars, Josephine, Inger, Minna.

Afbud: Ingen

Mødeleder: Lars

Referent: Inger

Dagsorden.

1. Godkendelse af dagsorden.
2. Godkendelse af sidste referat.
3. Formanden orienterer.
4. Referat fra diverse udvalg.
 - Bygge (Ellen, Jan)
 - Økonomi (Arne, Minna, Ingolf, Lars)
 - Aktivitets (Ellen, Jan, Anika)
 - Motions (Jan, Minna, Josephine)
 - Redaktion (Ellen, Inger, Arne)
 - Husudvalg (Ellen, Jan)
 - Udv. Vedligehold (Inger, Arne,Anika)
 - Indv. Vedligehold. (på Budget)
5. Hjemmeside.
6. Indkommende forslag:
7. Bordet rundt:
8. Evt.:

1. Godkendelse af dagsorden: **Godkendt**

2. Godkendelse af sidste referat: **Godkendt**

3. Formanden orienterer:

- Bestyrelsesmøder flyttes til den 3. tirsdag i måneden.
- Bestyrelsen skal huske deres tavshedspligt, det der er ført til referat er selvfølgelig offentlig.
- Når helhedsplanen holder noget er det for begge afdelinger, men grundet manglende økonomi fra afd. 41 vil der være bruger betaling for afdeling 41's beboere, da afdeling 41 på nuværende tidspunkt **ikke** betaler til fælles arrangementer.
- Formandskabet ved afd. 42 var til møde med afd. 41's formandskab, hvor der blev læst et brev op fra telefonen, hvorefter afd. 41's formandskab forlader mødet. Dette møde resultere i at samarbejdet mellem de to afdelinger stopper, efter afdeling 41's ønske, dette gælder alle arrangementer, aktiviteter og økonomier m.m.
- Der henvises til en professionel konfliktløser, for løsning for konflikten har jo været meget tæt på.
- Der skal skrives et nyt brev til hovedbestyrelsen, omkring samarbejdet mellem de to afdelinger.
- Cafeen har fra 1-6 til 31-9 et overskud på 10.463,22 kr.
- Asfaltarbejder skal gøres færdig, John Spælling er sat til at finde ud af

økonomien i det.

- Pantermøde med SSP, politi og afdeling 41, 42 og Vejle kommune, omkring hvad der sker i området.

4. Referat fra diverse udvalg:

- **Bygge** - Intet
- **Økonomi** - Intet
- **Aktivitets** – Juletur i december, hvis busser bevilges. Møde den 29-10 kl. 13.00
- **Motions** - kalibrering af lister med nye og gamle medlemmer og der skal sendes rykkere ud. Børn/unge kommer ind og ødelægger maskiner i motionsrummet, dette kan medføre at brikker spærres, hvis andre lukker dem ind.
- **Redaktion** – har haft møde, der skal laves nogle interviews omkring bryggerlaug, syværksted, keramikværksted m.m. Lokalrådet vil meget gerne være med.
- **Husudvalg** – møde skal arrangeres.
- **Caféen**: 8. december, julemarked.
- **Udv. Vedligehold** - Intet
- **Indv. Vedligehold**, på budget.

5. Hjemmeside

- Intet

6. Indkomne forslag

- Intet

7. Bordet rundt:

- Jan: Har snakket med John om at få lavet køkken og få noget gulvtæppe på i bestyrelseslokalet. Jan er har fået en skideballe af formanden for hovedbestyrelsen for at ha liket et facebook opslag med Paludan.
- Ellen: Skal på kursus, beboerkommunikation.
- Lars: Intet
- Arne: Intet
- Anika: Intet
- Minna: Intet
- Josephine: Intet
- Ingolf: Måske et køkken i billard lokalet, kunne være ønskelig. Er ikke nemt at lave på grund af afløb.
- Inger: Skal på kursus, beboerkommunikation.

8. Evt.:

-

Næste Ordinære bestyrelsesmøde: d. 19-11-2018 kl. 19.00

Referent: Inger S. S. Therkelsen

Se vores hjemmeside www.aabvejle-afd42.dk